
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 16/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 433/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 
2ου θέματος «Θέση του Δ.Σ. επί αιτήσεων 
ανανέωσης αδειών υπαίθριου-πλανόδιου εμπορίου». 

 
         Σήμερα 11 Ιουλίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 7-7-2011 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που 
δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους 
Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 
μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 
5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. 
Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. Τσαπαρόπουλος, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Κ. 
Συμεωνίδης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. Γουναράς, 
31)Γ. Σουμπέκας, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 33)Δ. Γκέκα, 34)Α. 
Παπαδόπουλος, 35)Σ. Κουμτσίδης, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 37)Γ. Μελιόπουλος, 
38)Χ. Σαββαϊδου. 

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Γ. 
Κάκαρης, Β. Γιαννουλάκης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                                        Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                                        Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Α. Ορφανίδου, Η. 
Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. 
Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. 
Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Δ. Δάσκαλος, Α. Βεσυρόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Μ. Σουμελίδης, Ν. Τσιαμήτρος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 425/2011 απόφασης αποχώρησε η κα Ι. Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 428/2011 απόφασης προσήλθε η κα Ι. Σοφρόνωφ και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Θ. Κορωνάς, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. 
Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, Α. Βεσυρόπουλος, Σ. Κουμτσίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 429/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Θ. Κορωνάς, Λ. Τσαβδαρίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 432/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Κουτσαντάς, Α. Γκαμπέσης, Α. Βεσυρόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Σ. Κουμτσίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 433/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Σουμπέκας, Ι. Σοφρόνωφ. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 434/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ  και αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 435/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 436/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Θεοδωρίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Ι. Σοφρόνωφ. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 441/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Θ. Θεοδωρίδης, Π. Τσαπαρόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 444/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Βοργιαζίδης, Π. Τσαπαρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 446/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Λαζαρίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 447/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 449/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Λαζαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Παπαδόπουλος, Χ. Τσιούντας. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 452/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. Παπαδόπουλος, Χ. Τσιούντας και αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 453/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Κ. Παναγιωτίδης,Χ. Σαββαϊδου. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 457/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 458/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Παυλίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 459/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ Α. Λαζαρίδης, Δ. 
Δάσκαλος, Μ. Παπαϊωάννου, Α. Βεσυρόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 460/2011 απόφασης προσήλθε η κα Μ. Παπαϊωάννου. 
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 462/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Α. Παπαδόπουλος. 
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 463/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης και αποχώρησε ο κ. Γ. Μελιόπουλος. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2° θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 7-7-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου 
Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Σας ενημερώνουμε ότι ο αριθμός των προς διάθεση αδειών υπαίθριου 
πλανόδιου και στάσιμου εμπορίου καθορίζεται με απόφαση δημάρχου ύστερα από 
γνώμη οικείας επιτροπής στο τέλος του τρέχοντος έτους σύμφωνα με το ν.2323/1995 
όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. Οι αιτήσεις για την χορήγηση των αδειών αυτών 
υποβάλλονται ως 31 Ιανουαρίου του επόμενου έτους. Επίσης σύμφωνα με την 
παράγραφο 1 του άρθρου 5 του Π.Δ. 254/2005 η αίτηση ανανέωσης των αδειών 
υπαίθριου εμπορίου υποβάλλεται από τον κάτοχο της άδειας, στην αρμόδια αρχή 
που έχει εκδώσει την άδεια αυτή, μέχρι 31 Ιανουαρίου του έτους λήξης της. Όσον 
αφορά την περίπτωση επαγγελματικών αδειών λαϊκών αγορών ο αριθμός των προς 
διάθεση αδειών καθορίζεται με απόφαση του οικείου δημοτικού συμβουλίου που 
εκδίδεται ύστερα από γνώμη οικείας επιτροπής σύμφωνα με τις διατάξεις του 
ν.2323/1995, όπως αυτό αντικαταστάθηκε με το άρθρο 4 του ν. 3377/2005. 

Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω καθώς και το γεγονός της πρόσφατης 
ανάθεσης της αρμοδιότητας έκδοσης των αδειών των παραπάνω κατηγοριών στο 
τμήμα Εμπορίου του Δήμου Βέροιας και το οποίο βρίσκεται σε διαδικασία σύστασης, 
αιτούμαστε την ανανέωση – παράταση των αδειών μέχρι 31/12/2011. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Αρχοντάκη: Πρόεδρε να κάνω μια ενημέρωση γενική. Από 01/01/2011 το 

τμήμα εμπορίου ήρθε στους «Καλλικρατικούς» Δήμους, τόσο το υπαίθριο πλανόδιο, 
όσο και το στάσιμο εμπόριο.  

Το στάσιμο εμπόριο βέβαια ήδη ήταν στους Δήμους τους 
«Καποδιστριακούς», μας ήρθε και το υπαίθριο πλανόδιο από την νομαρχιακή 
αυτοδιοίκηση. Μας ήρθε χωρίς υπαλλήλους, χωρίς διαταγές, είναι γνωστά. Έχουμε 
ένα μήνα που έχει γίνει γραφείο εμπορίου και περιμένουμε τον ΟΕΥ για να γίνει 
διεύθυνση.  

Κάθε έτος, το μήνα Νοέμβριο πρέπει να παίρνει απόφαση το Δ.Σ για τον 
αριθμό των θέσεων του υπαίθριου-πλανόδιου και του στάσιμου εμπορίου. Δηλαδή 
έπρεπε η νομαρχιακή αυτοδιοίκηση και οι πρώην «Καποδιστριακοί» Δήμοι να 
πάρουν θέση για τον αριθμό που θα έδιναν μέσα στο 2011. Αυτό δεν έγινε από 
κανένα Δήμο, ούτε από την νομαρχιακή αυτοδιοίκηση. Επομένως μέσα στο 2011 δεν 
μπορούμε να δώσουμε άδειες καινούργιες.  

Το Νοέμβριο μήνα του 2011, αφού συγκληθούν επιτροπές θα αποφασίσουν 
και θα κάνουν πρόταση προς το δημοτικό συμβούλιο. Ως προς τις ανανεώσεις, επειδή 
έχουμε αρκετές αιτήσεις που θέλουν να ανανεώσουν και έχουν λήξει οι άδειες τους, 
έχουμε πρόβλημα γιατί τους γράφει η δημοτική αστυνομία, το υγειονομικό κι έφερα 
το θέμα να δώσουμε ανανέωση σε αυτές τις άδειες μέχρι 31/12/2011 εφόσον 
πληρούνται οι προϋποθέσεις και τον επόμενο χρόνο μέχρι το Γενάρη 31, θα 
κατατεθούν οι νέες αιτήσεις.  

Εδώ θα απαντήσω στην κ.Κωστογλίδου, ότι έχει κατατεθεί και η αίτηση 
ανανέωσης άδειας της καντίνας που λέτε στο Φράγμα, η οποία έληξε μέσα στο 2010. 
Απαντώ στην κ.Κωστογλίδου ότι έχει κατατεθεί αίτηση κι από την κ.Βλάχου στην 
καντίνα που είναι στάσιμη στον Αλιάκμονα δεξιά, η οποία είχε λήξει μέσα στο 2010 
η άδειά της, κατατέθηκε στο τοπικό συμβούλιο της Αγίας Βαρβάρας να εισηγηθεί, κι 
όπως μας είπε ο κ.Διαμάντης, δεν μπόρεσε να εισηγηθεί. Ήρθε στον «Καλλικρατικό» 
Δήμο τον Γενάρη του 2011 και δεν μπορέσαμε να δώσουμε, γιατί ο νόμος λέει ότι 
πρέπει να ανανεώνεται η άδεια μέχρι το Γενάρη του έτους που λήγει. Δηλαδή έπρεπε 
να κατατεθεί αίτηση μέχρι το Γενάρη του 2010, όμως νομίζω ότι δεν μπορούμε να 
στερήσουμε από όλους τους πολίτες και συμπολίτες μας να ανανεώσουμε τις άδειες 
τους γιατί περνάει η αστυνομία, το υγειονομικό και τους γράφει. Προτείνω να 
ανανεώσουμε σε όσες έχουν λήξει οι άδειες τους, αφού τηρηθούν κάποιοι κανόνες.  
 Τσαβδαρίδης: Επειδή κ.Αρχοντάκη η πρόταση που κάνατε δεν είναι 
ολοκληρωμένη, γιατί είπατε με κάποιους όρους, πέστε μας ποιους όρους για να 



ξέρουμε να τοποθετηθούμε, να είναι ολοκληρωμένη η εισήγηση, ποιοι είναι οι όροι 
αυτοί.  
 Αρχοντάκη: Να σας πω τους όρους: ο νόμος λέει ότι δεν πρέπει να έχουν 
πάνω από τρεις παραβάσεις. Και επιπλέον πρέπει να προσκομίζουν εκκαθαριστικό 
κάθε χρόνο που να μην έχει πάνω από 20.000€ εισόδημα. 
 Σοφρόνωφ: Στην τελευταία παράγραφο του εισηγητικού λέει ότι με πρόσφατη 
ανάθεση της αρμοδιότητας έκδοσης των αδειών των παραπάνω κατηγοριών στο 
τμήμα εμπορίου του Δήμου του οποίου δε συστάθηκε ακόμα. Θέλω να μάθω πότε 
έγινε η πρόσφατη ανάθεση αυτής της αρμοδιότητας, δεύτερον στο προηγούμενο Δ.Σ., 
αν δεν κάνω λάθος, ψηφίσαμε έναν οργανισμό εσωτερικής λειτουργίας, δεν υπάρχει 
το αντίστοιχο και δεν προβλέφθηκε, γιατί δεν προβλέφθηκε και ένα τρίτο γενικότερο, 
τί γίνεται με τη δεύτερη λαϊκή αγορά.  
 Κωστογλίδου: Αντιδήμαρχε, πέρα από την άδεια την οποία μου λέτε τώρα ότι 
το φέρνετε σήμερα στο Δ.Σ. συμπεριλαμβανομένης και της συγκεκριμένης καντίνας 
που τέθηκε θέμα, στον τρίτο του 2011, οι άλλες καντίνες δεν αντιμετώπιζαν το ίδιο 
πρόβλημα και ήρθε μεμονωμένο το θέμα της συγκεκριμένης καντίνας;  

Δεύτερον, έχω κάνει κι άλλη ερώτηση, αν γνωρίζετε πόσες παραβάσεις έχουν 
έρθει από τη συγκεκριμένη καντίνα στο τμήμα καταστημάτων μέχρι σήμερα, κι ότι 
λειτουργεί με τραπεζοκαθίσματα και το γνωρίζετε όλοι, νομίζω ότι όλοι το έχετε δει, 
όλοι έχετε περάσει από εκεί, δεν είναι κάτι που έχει γίνει μια φορά, γίνεται 
επανειλημμένα καθημερινά κι αυτή τη στιγμή αν πάμε.  

Ταυτόχρονα θα ήθελα να προσθέσω κάτι. Ο κ.Διαμάντης που πήρε το λόγο 
και μας είπε ότι επί θητείας του, τα τέσσερα προηγούμενα  χρόνια η συγκεκριμένη 
καντίνα είχε 18 παραβάσεις πρόστιμα που τέθηκαν και τα οποία ποτέ δεν 
εισπράχθηκαν από το Δήμο και δεύτερον είπε και κάτι ακόμα πιο σοβαρό. Ότι 
κάποιοι υπάλληλοι βάζουν τις παραβάσεις στο συρτάρι κάτω-κάτω. Μήπως τυχόν θα 
ξαναγίνει πάλι έτσι; Μήπως οι παραβάσεις αυτές οι όποιες έχει η συγκεκριμένη 
καντίνα και όπως μας είπατε ότι είναι περιοριστικά το πόσες παραβάσεις θα έχει για 
να πάρει την ανανέωση της αδείας, ξανασυμβεί πάλι το ίδιο; Αν γνωρίζετε, να μας 
πείτε πόσες παραβάσεις έχει μέχρι αυτή τη στιγμή, διαφορετικά αιτούμαστε να 
έχουμε ένα αντίγραφο των παραβάσεων. 
 Αγγελίνας: Ήθελα να ρωτήσω την αντιδήμαρχο, πότε θα ολοκληρωθεί η 
διαδικασία σύστασης του τμήματος εμπορίου η οποία θα δίνει τις άδειες; Γιατί έχει 
βάλει μια ημερομηνία να συνεχιστούν οι ανανεώσεις μέχρι 31/12. Δηλαδή μέχρι τις 
31/12 ακόμα θα είναι υπό σύσταση το τμήμα εμπορίου, αυτή η επιτροπή που έχει 
μπει με τον «Καλλικράτη»; Τόσο πολύ θα αργήσει δηλαδή;  

Και κάτι άλλο, για το θέμα που έβαλε η κα Κωστογλίδου. Γιατί δεν ήρθε το 
θέμα από το Μάρτιο άλλη φορά; Από το Μάρτιο που ζητήθηκε η ανανέωση άδειας 
της κ.Βλάχου πέρασαν τρεις μήνες. Δεν έπρεπε να έρθει στην επόμενη τουλάχιστον;  
 Παυλίδης: Πέρυσι κατά το καλοκαίρι έγιναν καταγγελίες μεταξύ των 
ιδιοκτητών των καντινών και μεσολάβησε η αστυνομία και η υπόθεση πήγε και στον 
εισαγγελέα. Ο λόγος που δε φέραμε θέμα πέρυσι στο δημοτικό συμβούλιο παρότι 
λήξανε οι άδειες, ήταν αυτός ακριβώς και ήταν και προεκλογική περίοδος και 
στείλαμε και τα πρόστιμα με ό,τι πολιτικό κόστος έχει αυτό το πράγμα. Τώρα θα 
δώσουμε άδειες, αλλάζει η τακτική; 
 Χατζηαθανασίου: κα Αρχοντάκη, συγχωρήστε με για την άγνοιά μου, πως 
χορηγούνται αυτές οι άδειες; Αν κάποιος έχει μια άδεια για καντίνα σε μια 
προνομιακή τοποθεσία, έρχομαι εγώ, έχω κάποιες προϋποθέσεις και διεκδικώ. Είναι 
ισόβια η κατοχή αυτής της θέσης με την άδεια εκεί; Θέλω κι εγώ να τη διεκδικήσω. 
Έχω το δικαίωμα; Κι αν έχω, με ποια διαδικασία μπορώ να το διεκδικήσω αυτό το 
δικαίωμα μου; 
 Αρχοντάκη: Κάθε Νοέμβριο κατατίθενται οι αιτήσεις και υπάρχουν κριτήρια, 
πολύτεκνοι, ανάπηροι, ΑΜΕΑ, αυτά είναι τα κριτήρια κι ό,τι περισσέψει 5% δίνεται 
στους απλούς πολίτες. Αυτό το εισηγείται η επιτροπή που έχει συσταθεί και το 



έχουμε κάνει στο προηγούμενο συμβούλιο. Θα κάνετε αίτηση στην επιτροπή και 
αυτή η επιτροπή θα αποφασίσει. Αν είστε πολύτεκνος, ομογενής.  

Παραβάσεις, κ.Κωστογλίδου,  έχει αυτές που είδα εγώ τουλάχιστον και τις 
έδωσα στο τμήμα εσόδων να τις βεβαιώσουν γιατί δεν ήταν βεβαιωμένες, μας τις 
έφερε από την τοπική κοινότητα Αγίας Βαρβάρας, πάνω από 6-7 είναι οι παραβάσεις 
συνολικά, όχι κατά έτος.  

Αυτές έχω εγώ κ.Κωστογλίδου, τότε πρέπει να ψάξω. Γι’ αυτό και κάναμε 
πρόταση να ανανεωθούν μόνο μέχρι τις 31/12/2011  

Πρόεδρε για να μη στερούμε τους συμπολίτες μας από το δικαίωμα για 
δουλειά και το Νοέμβριο μήνα θα κατατεθούν όλες οι αιτήσεις, εδώ είμαστε στο Δ.Σ, 
να πάρει απόφαση πόσες θέσεις θα καθορίσουμε υπαίθριο και στάσιμο εμπόριο και 
στη συνέχεια να περνάει μια-μια.  

Εδώ θα είμαστε κι όλα θα τεθούν από την αρχή, όλα τα δικαιολογητικά, ό,τι 
χρειάζεται. 
 Τσαβδαρίδης: εγώ κύριοι συνάδελφοι, ειλικρινά διαβάζοντας το εισηγητικό 
που λέει ότι η αίτηση ανανέωσης των αδειών υπαίθριου εμπορίου υποβάλεται από 
τον κάτοχο της άδειας στην αρμόδια αρχή που έχει εκδώσει την άδεια αυτή μέχρι 31 
Ιανουαρίου του έτους λήξης της που σημαίνει κ.Αρχοντάκη ότι αν λήγει μέσα στο 
2010, δηλαδή Δεκέμβριο του 2010 θα πρέπει αυτός ο άνθρωπος μέχρι 31 Ιανουαρίου 
του 2010 να υποβάλει αίτημα ανανέωσης.  

Μα το 2010 αυτές οι υπηρεσίες λειτουργούσαν, δεν είχαν μεταβιβαστεί 
αρμοδιότητες, υπήρχε Νομαρχία η οποία λειτουργούσε κανονικά κι αυτός γνώριζε 
από πριν ότι δεν υπάρχει θέμα μεταβίβασης αρμοδιοτήτων κι ότι εκεί μέχρι τον 
πρώτο μήνα του έτους που έληγε θα έπρεπε να υποβάλλει σχετικό αίτημα για να 
καταλάβει και το συμβούλιο.  

Άρα, ένας άνθρωπος που δεν προνόησε να ανανεώσει την άδεια του γιατί 
εμείς να έρθουμε τώρα και να κάνουμε τα στραβά μάτια κα να καλύψουμε τη δική 
του την απρονοησία και να πούμε ναι να ανανεώσουμε. Αν συνέβαινε η ανανέωση 
μέσα στο 2011 που άλλαξαν τα πράγματα και δεν ήξερε ο καθένας ούτε η Νομαρχία 
τι πρέπει να παραλάβει, ούτε ο Δήμος τι πρέπει να παραλάβει, ναι να το καταλάβω. 
Όταν όμως υπήρχε συγκεκριμένο καθεστώς αν δεν προνόησε, να πρόσεχε. Συνεπώς 
αυτές που έληξαν μέσα στο 2010, όχι αυτές που έληξαν το 2011, αυτές ναι να 
ανανεωθούν, εγώ θα κάνω πρόταση, δεν ξέρω ποιοι είναι ή δεν είναι, ούτε ήρθε και 
κανένας να με πιάσει και να με βρει για να μην παρεξηγηθούμε εδώ μέσα, λέω λοιπόν 
ότι στην πρόταση που κάνατε εσείς, σωστά οι τρεις παραβάσεις να ανανεωθούν, 
σαφώς οι νόμιμες άδειες, αν έχουμε έναν άνθρωπο που συστηματικά παραβιάζει όχι 
και να του ανανεώσουμε την άδεια, οι νόμιμες άδειες καταρχάς να ανανεωθούν αλλά 
νομίζω και με αυτή τη επισήμανση ότι αν λήγανε στο 2011 εντάξει, αν λήξανε όμως 
στο 2010 να δούμε αν υποβλήθηκε το αίτημα μέχρι 31 Ιανουαρίου διαφορετικά είμαι 
της γνώμης ότι είναι σωστή κατεύθυνση, δεν ξέρω αλλά έτσι το βλέπω εγώ, δηλαδή τι 
ενδιαφέρον είχε  άλλο αυτός; Αυτό είναι το επάγγελμά του. Κι εγώ αν χάσω την 
προθεσμία για την έφεση που είναι τριάντα ημέρες, χαιρετίσματα. Κι εν πάση 
περιπτώσει το τρίμηνο μπορούμε να το δούμε αλλιώς ότι είναι μόνο ένα τρίμηνο, ναι 
ας το ανανεώσουμε να το ξαναδούμε. Μπορούμε να πούμε ότι είναι ένα τρίμηνο 
μόνο, να μην ανανεωθούν οι άδειες για να καταλάβουν κιόλας ότι κάνανε λάθος και 
να έρθουν να κάνουν καινούργιες αιτήσεις το Νοέμβριο, να πάρουν ξανά άδειες.  
 Αρχοντάκη: Μιλώντας με την Νομαρχία δεν είχαν ενημερώσει τους κατόχους 
ότι θα γίνει αυτό μέσα στο έτος. Ούτε οι ίδιοι δεν το ήξεραν. Δεν το ήξεραν ότι όταν 
λήγει τον Απρίλιο του 2010 πρέπει να έρθουν 31 Ιανουαρίου του 2010 και δεν είχαν 
ενημερώσει κανένα. Δεν το ήξεραν, προφορικά το είπαν αυτό κι ούτε οι πολίτες το 
ήξεραν. Αυτό με ενημέρωσε και η νομαρχία. Δεν υπερασπίζομαι κανένα, όμως κι 
εμείς σαν Δήμοι, πήρατε πόσο εσείς το Νοέμβριο πόσο στάσιμο εμπόριο θα έχετε σα 
Δήμοι; δεν πήρατε. Πολλά πράγματα έχουν ξεφύγει από όλους.  
 Β.Παπαδόπουλος: Καταρχήν εδώ που ήρθαμε δε μιλάμε για μια συγκεκριμένη 
καντίνα. Το κουράσαμε αυτό το θέμα πάρα πολύ για τη συγκεκριμένη καντίνα. Το 



πρόβλημα μας ήταν οι δυσλειτουργίες και οι ασυνεννοησίες που υπήρχαν μεταξύ του 
Δήμου και της Νομαρχίας στο παρελθόν και ίσως και η κακή ενημέρωση και η 
πρόχειρη λειτουργία των ανθρώπων οι οποίοι είχαν καντίνες. Αυτό όμως με την 
καινούργια κατάσταση, πρέπει να τελειώσει. Η άφεση αμαρτιών ή τέλος  πάντων το 
να συγχωρήσουμε κάποιον ο οποίος έχει άγνοια του νόμου ίσως αυτό αγγίζει τα όρια 
της νομιμότητας. Όμως, οι ημερομηνίες είναι διαφορετικές.  

Μέχρι 30 Νοεμβρίου συνεδριάζει η επιτροπή με της όποιας τη σύμφωνη 
γνώμη του στάσιμου εμπορίου το δημοτικό συμβούλιο παίρνει απόφαση για το πόσες 
θέσεις θα έχουμε στην περιφέρεια του Δήμου, του συγκεκριμένου του καινούργιου 
Δήμου. Αυτό δεν είχε γίνει από πολλούς Δήμους εδώ και πολλά χρόνια, μόνο ένας 
Δήμος το είχε κάνει πρόσφατα, δε θα αναφέρω το γιατί, γιατί δε θέλω να το αναφέρω. 
Ένας Δήμος υπήρχε από τους συνενωμένους, οι υπόλοιποι έχουν αποφάσεις του 
1995, του 1996, του 1997 και οι περισσότεροι Δήμοι δεν έχουν καμιά απόφαση.  

Το Νοέμβριο λοιπόν παίρνουν απόφαση για τις θέσεις, μέχρι 31 Ιανουαρίου 
καταθέτουμε τα δικαιολογητικά όσοι ενδιαφέρονται για να πάρουν καντίνα και η 
αρμοδιότητα ήταν μόνο για το στάσιμο εμπόριο στο Δήμο μέχρι 31/12/2010. Οι 
καντίνες του πλανόδιου εμπορίου ήταν στην Νομαρχία. Από εκεί και πέρα 
μαζεύτηκαν όλα εδώ για να συντομεύουν, η υπηρεσία ήδη συστήνεται είναι οριακά 
έτοιμη να λειτουργήσει σε λίγο καιρό, δεν μπορούμε να πάμε μόνο σε τρίμηνη 
ανανέωση διότι προβλέπονται οι προθεσμίες που είπαμε 30 Νοεμβρίου για τις θέσεις 
και 30 Ιανουαρίου για την υποβολή των αιτήσεων και άρα αυτό το θέμα πρέπει να 
προχωρήσει όπως η εισήγηση, η οποία δε μιλάει συγκεκριμένα για καμιά καντίνα. 
Και βέβαια αν δεν έχει καθόλου δικαιολογητικά ή αν έχει προβλήματα η καντίνα, 
νομίζω εμείς θα τις δώσουμε τις άδειες. Ανανεώνουμε τώρα τις άδειες οι οποίες 
πρέπει να ανανεωθούν.  
 Αγγελίνας: Δεν πήρα απάντηση για τα ερωτήματα που έβαλα προηγουμένως. 
Γιατί να πάει μέχρι 31 του μηνός η παράταση από το τμήμα εμπορίου και γιατί πήγε 
τόσο αργά στο δημοτικό συμβούλιο το θέμα της κ.Βλάχου;  

Ήθελα να πω ότι υπάρχουν συνδημότες μας που έχουν ζητήσει να πάρουν 
ανανέωση της άδειας μέχρι 31/12, ήταν νόμιμοι, και επίσης υπάρχουν συνδημότες 
μας που ζήτησαν να βγάλουν καινούργια άδεια. Αυτοί, επειδή γνωρίζω κάποιους 
προσωπικά, δεν τους δόθηκε η άδεια ούτε της ανανέωσης, ούτε της καινούργιας 
άδειας.  

Εδώ υπάρχει μια ανισότητα. Οι μεν που δεν έχουν άδεια και δεν την έχουν 
ανανεώσει λειτουργούν κανονικά και κάποιοι τήρησαν τον νόμο και δεν έχουν 
σήμερα άδεια και δεν έχουν και καντίνα. Δε θέλω να αναφέρω ονόματα. Νομίζω ότι 
αυτό το πράγμα δεν είναι δίκαιο και εμείς ήρθαμε εδώ για να αποδώσουμε όσο 
μπορούμε, κάποια δικαιοσύνη σε κάποια πράγματα. Μπορούμε σε κάποιους να 
ισχύουν κάποια μέτρα οι νόμοι δηλαδή, και σε κάποιους άλλους να κλείνουμε τα 
μάτια;  
 Αρχοντάκη: Καινούργιες άδειες δεν μπορούμε να δώσουμε.  

Πρόεδρος της επιτροπής είναι ο προϊστάμενος της διεύθυνσης εμπορίου, δεν 
μπορούμε να δώσουμε καινούργιες άδειες. Να περιμένουν. Και τι να κάνουμε; Να 
παρανομήσουμε; Τι θέλει να πει ο κ.Αγγελίνας; Δηλαδή είναι κάποιος εδώ υπέρ 
κάποιου; Πέστε τι θέλετε να πείτε. Υπέρ της καντίνας Βλάχου δηλαδή; Τότε να μην 
κάνουμε ούτε ανανεώσεις. 
 Παυλίδης: Θέλω να πω το εξής: Οι καντίνες ήταν κινούμενες από την 
Νομαρχία και οι στάσιμες από το Δήμο. Τώρα μήπως ανανεώνοντας αυτές που 
έρχονται από την Νομαρχία και θα είναι κινούμενες, γιατί τέτοια άδεια έχουν, θα 
έχουμε μία αλληλοκάλυψη σε χώρους και θα έχουμε ιδιαίτερο πρόβλημα γιατί θα 
συγκεντρωθούν όλες μαζί σε κάποια σημεία, είναι ένα ζητούμενο που πρέπει να το 
δούμε πριν αποφασίσουμε γιατί ήδη υπάρχει μια συγκέντρωση σε κάποια σημεία με 
αποτέλεσμα πολλοί μαγαζάτορες από κάποιες συγκεκριμένες περιοχές να φωνάζουν 
και να βρίζουν ότι περνάνε από καντίνες οι πελάτες και μετά  όσοι περισσεύουν πάνε 



στα μαγαζιά τους και σε αυτή την εποχή της ανεργίας έχουν ιδιαίτερο πρόβλημα, ένα 
είναι αυτό.  

Δεύτερο που θέλω να πω είναι ότι είχαμε τιμωρήσει, να το πω έτσι, σαν Δ.Σ. 
μετά από εισήγηση την καντίνα στον Αλιάκμονα, με μεγαλύτερο πρόστιμο από ότι τις 
άλλες καντίνες όταν είχε μπει το θέμα. Αυτό θέλαμε να δείξουμε όντως ότι υπήρχε 
πρόβλημα ιδιαίτερο και αυτή η υπόθεση σας είπα, πήρε μετά το δρόμο για 
εισαγγελία. Δεν ξέρω τα αποτελέσματα αλλά επειδή και στην εποχή μου έκανα λάθη 
και δεν ασχολήθηκα τόσο με το θέμα, ίσως θα πρέπει να βάλουμε μια σειρά για τις 
καντίνες και να φέρουμε εδώ μια πρόταση που θα ορίζει γεωγραφικά τις περιοχές της 
πόλης ή αν θέλετε χιλιομετρική απόσταση που θα πρέπει να έχει μια καντίνα από την 
άλλη ή αν θέλετε όταν θα έχουμε τις εμποροπανηγύρεις πώς θα στήνονται, να 
φέρουμε μια συγκεκριμένη πρόταση επιτέλους για κάτι το οποίο δεν κάναμε. Και 
τέλος θέλω να πω ότι μήπως θα ήταν προτιμότερο να επεκτείνουμε τη χρονική 
περίοδο μέχρι τέλος Σεπτεμβρίου, γιατί τον Οκτώβριο θα φέρουμε τα δημοτικά τέλη, 
οπότε θα έχει τελειώσει η προθεσμία   
 Τσαπαρόπουλος: (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της 
επόμενης πλευράς κασέτας) Και βέβαια μη μας προβληματίζει αν λέγονται τόσα 
πολλά πράγματα για το θέμα των δήμων. Θα μου πείτε υπονοείς κάτι; Δεν υπονοώ 
τίποτε, αλλά τα συμπεράσματα που βγαίνουν από τις κουβέντες που γίνανε είναι 
πάρα πολύ σπουδαία κατά τη γνώμη μου και σας το λέω αν ήμουν ένας πολίτης. 
Ακούστηκε στην εισήγηση ότι σωστά είπε ο κ.Τσαβδαρίδης, δεν ανανεώθηκε η 
σύμβαση έως 31 Δεκεμβρίου. Σωστό. Γιατί δεν ανανεώθηκε; Γιατί δεν μπήκε στον 
κόπο οποιοσδήποτε, γιατί έγραψε στα παλιά του τα παπούτσια το Δ.Σ. και δεν έκανε 
απλά ανανέωση της άδειας.  

Τι γίνεται πραγματικά όταν γίνονται δεκαοχτώ άκουσα, δεν ξέρω, για 
κάποιους, δεκαοχτώ παραβάσεις; Πρώτον θα ήταν ενδιαφέρον να μάθουμε αν 
πληρώθηκαν, δεύτερον θα ήταν ενδιαφέρον γιατί κρατάει την άδεια ακόμα, αφού 
υπάρχει η προϋπόθεση να μην είναι πάνω από τρεις, τρίτον, ακούστηκε, δεν ξέρω αν 
είναι αλήθεια, ότι τα χαρτιά αυτά μπαίνουν από κάτω, πολύ βαθιά, συμβαίνουν 
διάφορα πράγματα, όλοι μας γνωρίζουμε λίγο-πολύ, παράνομα λέει μπαίνουν πολύ 
χαμηλά, και πολλά άλλα ερωτήματα.  

Βάζω ένα ερώτημα, τι θα υποθέσει ο πολίτης; Ότι εδώ το Δ.Σ. κάνει τα 
στραβά μάτια για να μην πω τίποτε άλλο, για πολλούς, για κάποιον, και πραγματικά 
το θέμα δεν είναι για κάποιον, είναι ένα πρόβλημα. Πώς λειτουργούμε απέναντι είτε 
σ’ αυτά που λέγονται περίπτερα, είναι ένα γενικότερο θέμα. Δεν έχουμε αξιοπιστία 
αγαπητοί συνάδελφοι, αν προχωρούμε μ’ αυτόν τον τρόπο.  

Τι πρέπει να γίνει κατά τη γνώμη μου για να μη λέμε ιστορίες. Πρώτα-πρώτα 
επί τάπητος τα πράγματα, ποιοι θα πάρουν άδειες. Άκουσα με πολύ ενδιαφέρον αυτό 
που είπε η αντιδήμαρχος, ότι άδειες παίρνουν με προϋποθέσεις κάποιοι άνθρωποι οι 
οποίοι ανήκουν σε κάποιες κατηγορίες και τα περισσεύματα, άρα λοιπόν θέλω να 
προχωρήσει αυτή η ιστορία και να ξαναδούμε το θέμα συνολικά από την αρχή, 
άμεσα, όχι στις 31 του χρόνου, να το ξαναδούμε από την αρχή.  

Δεύτερον, άνθρωποι οι οποίοι πραγματικά και αποδεδειγμένα έχουν κάνει 
παραβάσεις, να δούμε τι έχει γίνει με τις παραβάσεις και να ενημερωθεί το σώμα, αν 
πληρώθηκαν και την άδεια επί του τραπεζιού εδώ στο Δήμο. Τίποτα περισσότερο, 
τίποτα λιγότερο.  

Επειδή φοβάμαι κι επειδή υπάρχουν προβλήματα κι επειδή ακούμε ότι πολλά 
πράγματα είναι κάτω από το τραπέζι, κι επειδή τέσσερεις μήνες έχει ένα θέμα το 
οποίο δεν έχει έρθει, λέω άμεσα δυο-τρία πράγματα που βγάζουν μάτι δηλαδή, να 
δώσει απάντηση το Δ.Σ. άμεσα. Κι αυτά είπα συγκεκριμένα πράγματα παραβάσεις 
πληρώθηκαν; Παραβάσεις πολλές κατ’ εξακολούθηση; άδεια.  

Έτσι θα είμαστε αγαπητοί συνάδελφοι και τελειώνω στους καιρούς που 
ζούμε, αν θέλουμε η πολιτική να έχει ένα νόημα και να είναι πολιτική με «Π» 
κεφαλαίο, να αρχίσουμε να λειτουργούμε πια αποφασιστικά προς κάθε κατεύθυνση. 



 Θεοδωρίδης: Αυτό που έχω να πω εγώ είναι το εξής: Εντάξει το εισηγητικό θα 
το ψηφίσω αλλά αυτό που απασχολεί σαν καθαριότητα είναι ότι πολλές από αυτές τις 
καντίνες χρησιμοποιούν κάδους περισσότερους από ότι ορίζει ο νόμος που 
δικαιούνται για τα σκουπίδια που έχουνε. Δηλαδή ενώ δεν πληρώνουν τέλη, 
χρησιμοποιούν πάρα πολλούς κάδους που είμαστε υποχρεωμένοι και τους 
πηγαίνουμε για λόγους υγιεινής καθαρά, αλλά θέλω να δούμε εδώ το κομμάτι το πώς 
κι αυτοί θα πρέπει να πληρώνονται σύμφωνα με αυτό, της βοήθειας που 
προσφέρουμε. Αυτό πρέπει να το δούμε, είναι καίριο γιατί πολλοί από αυτούς δε 
χρησιμοποιούν ούτε καν σακούλες και τώρα το καλοκαίρι έχουμε μεγάλο πρόβλημα, 
τα παιδιά από την καθαριότητα ειδικά με τα απορριμματοφόρα το αντιμετωπίζουν κι 
υπάρχουν προβλήματα. Δεν ξέρω κι η δημοτική αστυνομία πρέπει να επέμβει αλλά το 
ότι δεν πληρώνουν πρέπει να το δούμε κι αυτό. 
 Μιχαηλίδης: Πρόεδρε, το θέμα σίγουρα πρέπει να έρθει ξανά στο Δ.Σ. και θα 
έρθει υποχρεωτικά, γιατί το Δ.Σ πρέπει να πάρει μια απόφαση για να ορίσει το 
μέγιστο αριθμό των στάσιμων καντινών και των κινούμενων καντινών, αυτές που 
έχουν έρθει από την Νομαρχία.  

Το ζήτημα το οποίο προκύπτει στο εν λόγω θέμα, και ταυτόχρονα πρέπει να 
γίνει γιατί ακούστε ποιο είναι το πρόβλημα: Υπάρχουν άδειες από σταθερές καντίνες 
που ζητούν ανανέωση. Υπάρχουν επίσης ενδεχομένως νέες άδειες, υπάρχουν 
καντίνες από την πρώην Νομαρχία οι οποίες πρέπει να ανταποκριθούν με το 
δυναμικό του Δήμου, υπάρχουν αιτήσεις από στάσιμες καντίνες οι οποίες κάνουν 
αίτηση για τροποποίηση καντίνας να γίνουν κινητές καντίνες, άρα λοιπόν έχει πολλές 
προεκτάσεις το θέμα και θα πρέπει να δούμε, το Δ.Σ. να αποφασίσει τον κάθε αριθμό 
ξεχωριστά.  

Όπως είπε και ο Παύλος το ζήτημα αυτό είχε διάφορα προβλήματα, εκ των 
πραγμάτων. Θα ήταν όμως χρήσιμο, αυτά που ειπωθήκαν στο δημοτικό συμβούλιο να 
μπορούν να υποστηριχτούν κιόλας. Θα ήταν χρήσιμο για όλες αυτές τις αιτήσεις τις 
δέκα, δεκαπέντε, να έρθουν οι παραβάσεις τους στο Δ.Σ., να έρθουν τα πρόστιμα τα 
οποία επέβαλε το Δ.Σ. και να δούμε αν πληρώθηκαν ή αν δεν πληρώθηκαν και αν 
πράγματι υπάρχουν άνθρωποι, συνδημότες μας οι οποίοι έχουν επανειλημμένα 
παραβάσεις απλήρωτες τότε ναι είτε να μη γίνει ανανέωση, είτε να γίνει ανάκληση 
της όποιας άδειας.  

Απλά επίσης να πω, ότι στην προηγούμενη τετραετία, ότι αίτηση είχε έρθει 
Πρόεδρε στην επιτροπή, η οποία επιτροπή δεν αποφάσιζε, γνωμοδοτούσε το Δ.Σ. είτε 
για έκδοση νέας άδειας, είτε για ανανέωση άδειας, περνούσε από το Δ.Σ, και μια 
επιτροπή οι οποίοι είναι όλοι, εξ ολοκλήρου, εκτός από έναν δημοτικό σύμβουλο από 
υπηρεσιακούς. Αυτό όμως έχει αλλάξει πλέον, δεν υπάρχει αυτή η επιτροπή για 
γνωμοδότηση, υπάρχει άλλη επιτροπή, τα πράγματα είναι διαφορετικά φέτος. Άρα να 
κάτσουμε να δούμε αυτό το πλαίσιο των αριθμών των αδειών, να κάτσουμε να δούμε 
τους παραβάτες πραγματικά γιατί δεν υπάρχει στο διευρυμένο Δήμο Βέροιας κι αυτό 
είναι διαπιστωμένο, καντίνα είτε σταθερή είτε κινητή από την Κουλούρα μέχρι το 
Σέλι κι από τα Ριζώματα μέχρι τη Φυτειά η οποία να λειτουργεί νόμιμα είτε προς τα 
είδη προς πώληση είτε την ανάπτυξη των τραπεζοκαθισμάτων. Δεν υπάρχει, άρα ή θα 
πρέπει να δούμε τις παραβάσεις τις τρεις όντως να χάσει την άδεια του αυτός ή να 
βρούμε μια άλλη φόρμουλα.  

Και κάτι το οποίο αναφέρθηκε η αντιδήμαρχος σχετικά με τα δικαιολογητικά. 
Ο νόμος ορίζει ότι για να βγάλει κάποιος μια καντίνα πρέπει να έχει ένα εισόδημα 
μέχρι 20.000€. Όταν αυτός ο άνθρωπος ανοίξει μια καντίνα και ουσιαστικά έχει 
19.000€ εισόδημα και ανοίξει την καντίνα άρα ουσιαστικά αναπτύσσει ένα 
καινούργιο επάγγελμα, κι αποκτήσει εισόδημα 21.000€  τι θα του πούμε εμείς; Άσε 
την καντίνα πίσω, φτάνει πλέον, δε σου ανανεώνουμε την άδεια; Είναι μερικοί 
προβληματισμοί οι οποίοι πρέπει να τους δούμε προσεκτικά και προφανώς το γράμμα 
του νόμου είναι αυτός που έχει ένα «x» εισόδημα να αναπτύξει αυτό το επάγγελμα 
για να αυξήσει το εισόδημα του. Μόλις το αυξήσει τι θα του πούμε, σου παίρνουμε 
την άδεια πίσω;   



 Τσαβδαρίδης: Δήμαρχε θέλω να κάνω μια ερώτηση: Όταν φέρνετε τα θέματα 
κάνετε προσύσκεψη; Το συζητάτε με τους συνεργάτες σας; Δηλαδή είναι τραγικό 
αυτό που συμβαίνει, εκατό φορές έχει συμβεί, σας το είπα, σας το ξαναείπα, 
κουράστηκα κι εσείς δε βάζετε μυαλό.  

Φέρνει η αντιδήμαρχος εισήγηση, άλλη πρόταση ο Μιχαηλίδης, άλλη 
πρόταση ο Παυλίδης, άλλη πρόταση ο κ.Τσαπαρόπουλος, άλλη πρόταση ο 
κ.Παπαδόπουλος. δηλαδή δε γίνονται αυτά τα πράγματα. Η άλλη πρόταση η δική σας 
ποια είναι; Να ξαναφέρουμε το θέμα να ενημερωθεί το σώμα για τις τρεις 
παραβάσεις. Δεν είναι διαφορετικό από την εισήγηση; Αυτή τη δουλειά θα κάνουμε; 
Θα συζητάμε εκατό φορές για το ίδιο θέμα με διαφορετικά πράγματα; Αυτά που μας 
είπες σήμερα κ.Μιχαηλίδη πες τα στη Δήμαρχό σου και φέρε ένα θέμα 
ολοκληρωμένο.  

Ο κ.Παπαδόπουλος είπε άλλα από αυτά που είπατε εσείς. Γιατί θα 
τρελαθούμε. Γιατί δεν ξέρουμε και τι λέμε εδώ. Ο κ.Παπαδόπουλος είπε το Νοέμβριο 
θα γίνουν οι αιτήσεις, 31 Ιανουαρίου θα οριστεί ο αριθμός κλπ είπε διαφορετικό από 
εσάς;  

Ο κ.Τσαπαρόπουλος είπε άλλο; Δηλαδή εμείς έχουμε την πλειοψηφία. Αν ο 
καθένας σέβεται στοιχειωδώς τον εαυτό του με τις πέντε προτάσεις, πρέπει να πει 
πέντε προτάσεις στο τραπέζι κι ο καθένας να ψηφίσει το δικό του. Το είπαμε εκατό 
φορές. Δεν ξέρετε να φέρνετε τα θέματα, ήρθε την άλλη φορά άνθρωπος του 
εμπορικού συλλόγου, μόλις σας όρμηξε για το θέμα με τις αδειοδοτήσεις στο 
πεζοδρομημένο κέντρο το πήρατε πίσω και λέτε να γίνει διαβούλευση. Αν ήταν να 
γίνει διαβούλευση τι μας το φέρατε το θέμα εδώ;  

Να σας θυμίσω εκατό θέματα που έγιναν τα ίδια; Και καθόμαστε εμείς 23.10΄ 
να συζητάμε τι πρέπει να γίνει σε ένα θέμα; Φέρτε το ολοκληρωμένα. Και εύλογα 
είπε ο κ.Τσαπαρόπουλος για μια καντίνα το Μάρτη και τώρα έρχεται για όλες τις 
καντίνες μετά από τέσσερεις μήνες. Το θέμα εκείνης της καντίνας λύθηκε; Ή λύθηκε 
και γι’ αυτό δεν το φέρατε, ή το φέρνετε τώρα συγκαλυμμένα για να περάσει και 
εκείνη η καντίνα με όλα μαζί. Κι ακουστήκαν, εγώ θέλω, κάνω αίτημα, να 
καταγραφεί στα πρακτικά, ο φάκελος να πάει στην εισαγγελία. Έγιναν σοβαρότατες 
καταγγελίες από τον κ.Διαμάντη, ευθέως, ότι υπήρξαν 18 παραβάσεις, ότι κάποιοι 
υπάλληλοι ή πολιτικοί προϊστάμενοι δεν έκαναν καλά τη δουλειά τους, ότι μπήκαν 
από κάτω, να αποδοθούν ευθύνες. Και να επιβεβαιωθούν ή όχι οι καταγγελίες του 
κ.Διαμάντη, κι αν είναι σωστό αυτό που λέει ο κ.Διαμάντης να λογοδοτήσουν οι 
υπάλληλοι και οι πολιτικοί προϊστάμενοι κι αν δεν είναι σωστό αυτό που λέει να 
κατηγορηθεί για συκοφαντική δυσφήμιση. Εδώ ακουστήκαν τραγικά πράγματα. Δεν 
μπορεί να λέμε υπάλληλοι, κάτω και πάνω και 18 και εισπράχθηκαν και δεν 
εισπράχθηκαν. Κι ο πολίτης τι θα πει; Είπατε κ.Τσαπαρόπουλε, το είπατε όμως καλά, 
να δώσει απαντήσεις το Δ.Σ. για το τι έγινε. Όχι το Δ.Σ. η υπηρεσία. Η υπηρεσία και 
οι υπάλληλοι και η Δήμαρχος να δώσει απάντηση.  

Εγώ μένω στην πρόταση που έκανα, σαφώς θέλω το θέμα να έρθει συνολικά 
για όλες τις καντίνες με ενημέρωση από την υπηρεσία για όλες όσες θέλουν 
ανανέωση την επόμενη φορά, μέχρι τότε να μη δοθεί καμιά ανανέωση, τροποποιώ 
την πρόταση μου, καμιά ανανέωση στο επόμενο Δ.Σ. να έρθει για όλες παραβάσεις, 
υποχρεώσεις, ποιοι τήρησαν, ποιοι δεν τήρησαν, πότε κατέθεσαν αιτήσεις, ποιοι δεν 
κατέθεσαν, ποιες είναι στάσιμες, ποιες είναι κινούμενες για να αποφασίσουμε όλοι 
σωστά και να έχουμε ήσυχη τη συνείδηση μας ότι αυτά που αποφασίζουμε είναι και 
στο πνεύμα του νόμου και στο πνεύμα της κοινωνικής δικαιοσύνης.  
 Αγγελίνας: Θέλω να πω ότι συμφωνώ με τις απόψεις που ακουστήκαν κι από 
τους άλλους συναδέλφους ότι πρέπει να συζητηθεί το θέμα με όλα αυτά τα στοιχεία 
που είπαμε ότι θα ζητήσουμε για τον καθένα για τις παραβάσεις και για οτιδήποτε. 
Αυτό που θέλω να πω είναι ότι μέχρι να συζητηθεί το θέμα θα υπάρχει ανανέωση της 
άδειας γι’ αυτές τις καντίνες; Γιατί μπορεί να πάει και δυο μήνες; Με τον Αύγουστο 
κενό. Κι αν θα έρθει η επόμενη δημοτική συνεδρίαση θα συνεχιστεί δηλαδή αυτή η 
ανανέωση; 



 Παπαδόπουλος: Πρόεδρε ευχαριστώ για τη μετάφραση των θέσεων μου αλλά 
η θέση μου είναι αυτά που λέει ο νόμος, δεν έκανα καμιά πρόταση.  

Ουσιαστικά η τοποθέτηση μου ήταν διευκρινιστική, συνεχίζει να είναι, αυτά 
που λέει ο νόμος και τίποτε άλλο. Απλά εγώ δεν ήθελα να μπούμε στη διαδικασία και 
δεν πρέπει να μπαίνουμε σε μια διαδικασία να σκεφτόμαστε τι κρύβεται πίσω από την 
κουρτίνα όταν η υπηρεσία δεν έχει εκφραστεί. Εδώ παίρνουμε μια απόφαση για να 
εκφραστεί η υπηρεσία. Δε θα κρίνουμε αυτή τη στιγμή αν έχουν ή δεν έχουν τα 
δικαιολογητικά. Ούτε ξέρω ποιές καντίνες είναι ούτε θέλω να ξέρω. Εγώ απαιτώ η 
υπηρεσία να πάρει τις αποφάσεις της και τέλειωσε, όπως εμείς θα εκφράσουμε τη 
γνώμη αν ακολουθήσουμε αυτή τη διαδικασία τη συγκεκριμένη. Γιατί αν 
ακολουθήσουμε μια συγκεκριμένη διαδικασία, όπως πολλοί συνάδελφοι εδώ 
ρώτησαν, αυτή τη στιγμή έχουν μείνει στον αέρα. Θέλουμε να τους λύσουμε το 
πρόβλημα και να βάλουμε τα πράγματα σε μια σειρά; Αν ναι, τότε να δώσουμε το 
δικαίωμα στην υπηρεσία να προχωρήσει στη διερεύνηση όλων αυτών των στοιχείων 
που είπαν οι συνάδελφοι, δε χρειάζεται να επαναλαμβάνουμε και να αφήνουμε 
υπονοούμενα κι όλα αυτά. Τι λέει η υπηρεσία. Θα μας το πει μετά.  

Εμείς δίνουμε στην υπηρεσία το δικαίωμα να αλλάξει τις ημερομηνίες και να 
μπορέσει να κάνει τις ανανεώσεις; Διότι οι ημερομηνίες οι συγκεκριμένες από το 
νόμο. Είναι διευκρινιστική η τοποθέτηση μου, δεν είναι καμιά καινούργια πρόταση. 
 Παυλίδης: Πρόεδρε είχα ζητήσει το λόγο να δευτερολογήσω μόνο και μόνο 
για να πω ότι ποτέ δεν έδωσα εντολή σε κανένα εργαζόμενο να βάλει κάτι κάτω από 
το τραπέζι, ποτέ μα ποτέ. Αυτό που θέλω να πω όμως είναι ότι κάναμε κάποιες 
παρεμβάσεις συμπληρωματικές εγώ αυτό λέω, προς να βγει καλύτερο αποτέλεσμα 
όταν θα έρθει ξανά το θέμα όπως είναι να μην υπάρχει αλληλοκάλυψη των κινητών 
και των στάσιμων. Αν θέλετε αυτό το εκτιμάτε, αν θέλετε αυτό το λέτε ότι πρέπει να 
τα λέμε μεταξύ μας η δημοτική ομάδα, αν θέλετε μπορείτε κι εσείς να μας ρωτάτε 
κατευθείαν και να σας απαντάμε και να μη ρωτάμε εδώ μέσα πόσα άτομα είναι στην 
ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ πώς πληρώνονται ή οτιδήποτε που τα έχουμε επαναλάβεις δέκα 
φορές, μπορούμε όλα να τα λύνουμε. Εγώ θεωρώ ότι μπορούμε να τοποθετούμαστε 
εδώ μέσα όπως έχουμε ελευθερία λόγου και να συμπληρώνουμε ένα θέμα για το 
καλύτερο. Απλώς ήθελα να πω ό,τι είπα στην αρχή της πρωτομιλίας μου ότι δεν 
έφερα θέμα στο Δ.Σ. για κάποιες καντίνες με το ανάλογο πολιτικό κόστος όταν 
έπρεπε κι όταν ήταν οι προθεσμίες.  

Το τελευταίο που θέλω να πω είναι μετά την εξέλιξη που πήραν τα πράγματα 
επιθυμώ να έρθει πόσα χρωστάει η κάθε καντίνα ή οτιδήποτε αλλά θέλω να πω το 
εξής: όλες οι καντίνες, όπως και όλοι όσοι τρώνε πρόστιμα όπως του κ.ο.κ. γίνεται 
χρηματικός κατάλογος και θα δείτε μεθαύριο που θα έρθει και ο ισολογισμός ότι όλα 
αυτά έγιναν χρηματικός κατάλογος επί θητείας μου κι ανέβηκε το χρέος από τους 
προμηθευτές.  

Όμως αν δεν προβλέπεται να ζητάτε δημοτική ενημερότητα για να φαίνεται το 
χρέος όταν παίρνει κάποιος ανανέωση άδειας αυτό είναι αλλουνού παπά ευαγγέλιο 
που θα πρέπει να έρθει μια ολοκληρωμένη συζήτηση το Νοέμβριο και να το 
αποφασίσουμε εδώ όπως είπα εγώ, όπως είπε ο Γιώργος, όπως είπε και ο Βασίλης. 
 Τσαπαρόπουλος: να μη δημιουργούνται εντυπώσεις, να μην εκφράζονται με 
τον τρόπο που εκφράζονται από την άλλη πλευρά τα υπονοούμενα, θα έλεγα το εξής: 

Πρώτα-πρώτα άμεσα Πρόεδρε στο επόμενο συμβούλιο, να ξεκαθαρίσει το 
θέμα ότι παρουσία Δ.Σ. ή οι υπηρεσίες να μιλήσουν για το θέμα των καντινών, να το 
δούμε συνολικότερα, τι έχει συμβεί, αν υπάρχει κάποιο πρόβλημα.  

Δεύτερον, η πρόταση μου όσον αφορά, γιατί αιτούμαστε την ανανέωση-
παράταση μέχρι 31/12/2011, να έρθει πιο γρήγορα η ημερομηνία. Όχι 31/12, πάει 
αργά, έχουμε έξι μήνες.  
 Μιχαηλίδης: Καταρχήν Πρόεδρε δεν έκανα καμιά διαφορετική πρόταση. Είπα 
ότι το θέμα των καντινών, όχι της ανανέωσης εκ των πραγμάτων θα έρθει ξανά στο 
Δ.Σ. γιατί πρέπει να αποφασίσουμε αριθμό γιατί υπήρχε ένας αριθμός στο Δήμο της 
Βέροιας στον παλιό, ένας x» αριθμός στη Δοβρά, ένας «ψ» αριθμός στο Μακροχώρι, 



πρέπει ο συνολικός Δήμος να έχει έναν αριθμό για στάσιμο εμπόριο ή για κινητή 
καντίνα, αυτό είπα εγώ, αυτό έπρεπε να γίνει και δεύτερον αλληλέγγυα στεκόμαστε 
στην πρόταση σου, να γίνουν τα πάντα εν λευκώ. Να δούμε λοιπόν ποιοι δεν 
πλήρωσαν, γιατί δεν πλήρωσαν αν επιβληθήκαν ποινές, αν ήρθε το θέμα στο Δ.Σ., αν 
ήρθαν μετά από ομόφωνες αποφάσεις του τοπικού συμβουλίου και η επιτροπή το 
έκανε «γαργάρα», να έρθει ο πλήρης φάκελος του καθενός.  

Συμφωνώ απόλυτα μαζί σου και με ευθύνη του Προέδρου, να δώσει εντολή ή 
η αντιδήμαρχος ας έρθει και ας γίνει διανομή σε όλους τους δημοτικούς συμβούλους. 
Όλο το φάκελο, με τι αίτηση έγινε, πως πέρασε από τοπικό συμβούλιο, πως πέρασε 
από την επιτροπή που επαναλαμβάνω είναι γνωμοδοτικού χαρακτήρα κι από το Δ.Σ. 
που είναι αποφασιστικού, είτε για την άδεια, είτε για την υποβολή ποινής, την ποινή 
δεν την υποβάλλει ούτε ο αντιδήμαρχος Οικονομικών, ούτε η Δήμαρχος, το Δ.Σ. ας 
δούμε τις αποφάσεις όλες. 
  Αρχοντάκη: Καταρχάς τα πρόστιμα δεν έχουν βεβαιωθεί, αυτό είναι σίγουρο, 
σας ενημερώνω εγώ, τα Δ.Σ. τις προηγούμενες χρονιές δεν έδιναν τις ανανεώσεις; 
αυτά τα δημοτικά συμβούλια τις έδιναν. Να κάνουμε μια άλλη πρόταση.  

Να γυρίσει πίσω στην υπηρεσία πάλι κι η υπηρεσία μόνο ως προς τις 
ανανεώσεις μπορεί να φέρει, δεν μπορούμε να δώσουμε καινούργιες άδειες, μόνο 
ανανεώσεις, με όλα τα δικαιολογητικά και όλα τα πρόστιμα. 
 Το Δ. Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:  
1.- Το από 7-7-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, του Ν.2323/1995 και του άρθρου 
5 του Π.Δ. 254/2005. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 2ου θέματος «Θέση του 
Δ.Σ. επί αιτήσεων ανανέωσης αδειών υπαίθριου-πλανόδιου εμπορίου». 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  433 / 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Η. Μπατσαράς  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ι. Χειμώνας  
Π. Παυλίδης  Κ. Νένος  
Τ. Χατζηαθανασίου  Χ. Τσανασίδης  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης  Ι. Καπετανίδης  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-8-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Ορφανίδης 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
 
 
 
 


